
Förslag inför verksamhetsplan 

 

2021-2023 

Förutom det arbete som styrelsen lägger på planering inför styrelsemöten, 

föreningsstämman och årsmöte (normala föreningsaktiviteter), pågår ett 

arbete inom projektet LONA. Föreningen har ansökt om pengar för att anlägga 

en ny våtmark i Brinkaström samt renovera befintlig våtmark i Järnsida. 

Länsstyrelsen har beviljat medel. Med anledning av att länsstyrelsen inte 

godkänner utformningen av våtmarken i Brinkaström kommer en förlängning 

samt ytterligare medel till projektet att sökas för 2021. Rådgivning har utlovats.  

En informationstavla som visar våtmarkernas betydelse, kommer att 

färdigställs under hösten 2020. Sponsorpengar används som finansiering. 

2021-2023 

1. Enligt stadgarna ” normala” föreningsaktiviteter.  

2. Om det finns pengar att söka bör Torsås Kustmiljögrupp utföra 

restaureringsprojekt t.ex. restaurering av omlöpet i Djursvik, samt 

restaurering av vissa tidigare anlagda våtmarker som nu har växt igen. 

Under punkten 2 är det förslag som ännu inte är förankrade i styrelsen. 

Styrelsen bör också fatta beslut om hur information ska gå ut till 

föreningens medlemmar. Under senare år har informationen till 

medlemmarna varit under all kritik. En fråga att ställa sig är, om det 

viktigt att protokollen läggs ut, kommer någon att läsa dem eller är det 

bättre att informationen samlas i ett informationsblad som går ut via 

nätet, låt oss säga 4 gånger per år, kanske det räcker? 

 

Synpunkter och idéer mottages tacksamt. 

Synpunkter via mail, ahlbergkerstin40 gmail.com eller tel.0708-592636 

 

Kerstin Ahlberg 


